
 

 

ACTA CONSELL ESPORTIU SARRIÀ DE TER NOV 2023 

DIA: 22/11/2023 

LLOC I HORA: La cooperativa, despatx 1. 19:00h 

ASSISTEIXEN: 

1. Luis Aused Enrich (FCSarrià) 
2. Joan Llunell (Unió Esportiva Sarrià) 
3. Raquel Garcia Segura (CPA – Patinatge Sarrià-Sant Julià) 
4. Jordi Gusó Llorca (CB Sarrià) 
5. Glòria Cornell (Gimnàstica Rítmica Sarrià) 
6. Xavi MArtil Cotano (Club Ciclista Sarrià) 
7. Paquita Panosa Avellana (Dones més que mai) 
8. Belén Martin Ponte (Wolves Sarrià) 
9. Montserrat Sòria (ERC Sarrià) 
10. Edgar Castellanos (PAS – Regidor d’esports) 
11. Martí Arnau (Tècnic d’esports) 

NO ASSISTEIXEN PERÒ S’EXCUSEN: 

1. Estela López (PSC Sarrià) 
2. Narcís Farroni (Junts X Sarrià) 

NO ASSISTEIXEN: 

1. Grup muntanya 

19:05h – Inici acte, el regidor d'esports Edgar Castellanos dona la benvinguda a tots els 

representants de les entitats assistents al Consell Esportiu. 

 

19:07h – Edgar Castellanos comunica que el següent consell esportiu serà a finals de 

gener i aquest anirà enfocat totalment a les subvencions ordinàries, nou format de 

sol·licitud, bases reguladores, presentació i justificació. 

 

19:10h – Es presenta el primer punt del dia, lectura i valoració de la setmana de 

l'esport sarrianenc 2023, el nou format de critèrium 

 

1. Edgar i Martí explicant que van rebre feedback de les dones més que mai i de Club 

de Rítmica Sarrià de Ter. Que aquest feedback va ser positiu quant al canvi de format, 

però que les activitats proposades pel cap de setmana haurien de ser molt més 

compactes, ja que va ser difícil tenir bona assistència de gent que veies l'activitat sent 

aquest l'objectiu principal. 



 

 

 

2. Edgar i Martí: Presentació de la nova proposta per la setmana de l'esport sarrianenc 

2024. El tècnic d'esports Martí Arnau explica la nova proposta, que seria la següent: 

realitzar la desfilada per a nens fins a edat infantil com ja es va fer l'any 2023 amb 

horari de 9:00h a 9:30h, de 9:30h a 10:00h es muntaria la divisió de l'espai al pavelló 

perquè les entitats poguessin dur a terme activitats al mateix moment i que tothom 

pogués veure que es realitza a cada entitat esportiva. Es demana que les activitats 

siguin més participatives, que la gent pugui provar i dur a terme l'activitat en concret, 

es parla de dos torns per executar les activitats un de 10:00 a 11:00 i un d'11:30 a 

12:00. Per altra banda també es parla de la possibilitat de la col·laboració entre entitats 

per poder muntar una zona de bar fora el pavelló, per poder donar un servei extra a 

l'espectador i que no marxi de la zona d'actuació. 

 

3. El Sr. Joan Llunell de la Unió esportiva Sarrià, comenta que ell ho veu una bona idea, 

encara que comenta que amb relació a les xerrades que es van fer durant la setmana 

de l'esport sarrianenc 2023, poder es podria millorar buscant xerrades 

més específiques per a cada entitat esportiva per crear així, més interès i participació. 

 

4. En Martí Arnau comenta que la idea de la nova setmana de l'esport sarrianenc seria 

pel 7/8 de setembre la setmana següent a la festa major de Sarrià de Ter. 

 

5. Des de Rítmica es comenta que aquell cap de setmana pot ser problemàtic pel pont 

de l'11 de setembre. 

 

6. Es respon que es tindrà en compte i que es decidirà més endavant en consells 

esportius propers a les dates. 

 

7. Les Dones més que mai pregunten si totes les activitats de la nova proposta seran 

per dissabte. 

 

8. Es respon que sí. Seria tot pel dissabte fins a la 13:00h aproximadament. 

 

9. Es proposa la realització i impressió de cartells informatius de les activitats 

esportives on també es promocioni la Setmana de l’Esport 

 

 

  



 

 

19:25h – Següent punt del dia: Explicació dels pròxims projectes que es volen fer des 

de l'àrea d'esports i la seva evolució actual. 

Edgar Castellanos comunica que des de l'àrea d'esports estem treballant en 3 projectes 

principalment per la millora de les instal·lacions esportives. Com a número 1, i el més 

urgent, la reparació del camp de futbol, on hi ha un parell de zones del camp que s'han 

de reparar i s'hauria de mirar de trobar una empresa que ens pogués oferir un 

manteniment per poder donar més anys de vida a la instal·lació, ja que ara mateix, no 

hi ha cap manteniment contractat i desconeixem els anys que fa que no es revisa. Es 

comunica que s'ha parlat amb alguna empresa i estem fent visites amb aquestes per 

poder garantir la millor opció possible. 

 

19:30h – Es parla sobre els següents projectes que hi ha sobre la taula. S'explica que 

s'ha preparat una memòria en l'àmbit tècnic per poder presentar a les diferents 

institucions com la Generalitat de Catalunya, la Diputació de Girona, etc. Per poder 

ensenyar el projecte que tenim i poder ensenyar les mancances que tenen les 

instal·lacions esportives amb relació als usos esportius que es dona i la necessitat d'una 

pista coberta, una sala polivalent o algun tipus d'instal·lació que ens ajudi a poder fer 

front al creixement esportiu i en esdeveniments del poble. També es parla de la 

modificació del paviment del pavelló municipal, s'explica que també ens hem posat en 

contacte amb alguna empresa per poder fer una primera valoració i tenir una idea de 

pressupost, el qual ha estat d'entre 100.000 i 120.000 euros, el qual surt molt del 

pressupost i el qual es buscarà alguna ajuda externa per poder-ho portar a 

terme. Sí que s'explica que aquests dos projectes van correlacionats, ja que no es 

canviaria el paviment del pavelló sense abans tenir una sala polivalent o una pista 

coberta per poder ubicar allà tots els esdeveniments no esportiu que tenen molta 

capacitat de malmetre la instal·lació. S'explica que aquests dos projectes, ara com ara, 

estan subjectes a rebre una subvenció que financés un gran percentatge de la despesa. 

 

1. El club de bàsquet Sarrià està d'acord en el fet que els projectes d'una nova 

instal·lació coberta i el nou paviment del pavelló municipal van lligades. Comparteixen 

que s'ha d'anar per passos com es proposa i lligar primer una instal·lació coberta per 

poder reubicar allà tots els esdeveniments no esportius que poden malmetre un nou 

paviment. 

 

2. La Unió Esportiva Sarrià també està d'acord amb l'opinió del Bàsquet Sarrià. 

 

3. Les Dones més que mai volen fer una aportació pel que fa a l'estat actual del 

paviment de la sala de miralls del mateix pavelló municipal. Comenten que la capa de 

pintura que es va posar fa uns anys s'està començant a pelar i que ho deixa tot brut i 

amb un paviment incòmode i molest per poder dur a terme les activitats programades. 

 



 

 

4. La Gimnàstica Rítmica comenta que pensen el mateix que les dones més que mai i 

que s'hauria de mirar de fer algun canvi o renovar el paviment o buscar una alternativa 

diferent a repintar el terra en concret. 

 

5. Des de l'àrea d'esports es diu que s'estudiarà i es buscarà una opció per millorar les 

condicions de la sala de miralls. 

 

19:40h – S'exposa el següent punt del dia, el nou funcionament de l'àrea d'esports. 

Martí Arnau comunica la nova redistribució dels porters mantenidors de l'àrea. En 

David Herrera deixa de ser porter mantenidor de l'Ajuntament de Sarrià de Ter a partir 

de l'1 de desembre del 2023. Aquestes circumstàncies i per la demanada de feina del 

pavelló l'Ajuntament de Sarrià de Ter només es quedarà amb un porter mantenidor, en 

aquest cas en Nil Quintana, que canviarà el seu horari per anar entre setmana 

de 15h a 22h, per l'obertura del pavelló a les tardes i la neteja d'aquest aprofitant la 

inactivitat de 15h a 17h. 

 

1. S'explica que aquest horari serà el principal, però que per situacions excepcionals es 

podria modificar alguns dies l'horari. Per aquest motiu es proposa a les entitats 

esportives del poble la possibilitat de realitzar convenis com s'ha realitzat fa poquet 

amb l'institut per la cessió de les claus del pavelló i la mateixa gestió d'obertura, 

tancament i bon ús de la instal·lació. Com ja es fa al camp de futbol municipal amb el 

Futbol Club Sarrià. 

 

2. Les entitats ho veuen com una proposta favorable per a la gestió de les instal·lacions 

esportives. 

 

3. Dones més que mai: Aprofitant que es parla dels nous horaris del porter mantenidor 

i dels moments de neteja, comenten que la sala de miralls està una mica descuidada, 

no hi ha una bona neteja, algun cop ja han avisat sobre el tema de les telaranyes a 

part del terra que queda molt brut. 

 

4. Martí Arnau: Comenta que és una situació difícil de controlar, ja que es neteja 

al matí normalment, en aquest cas ara canviarà, però hi ha una rotació d'esportistes 

molt grossa i una quantitat molt elevada d'usos de totes les sales. S'intentarà millorar. 

Es comenta que els convenis que es poden arribar a fer amb les entitats esportives, així 

com està establert amb el conveni amb l'institut parlarà de canvis de calçat i tota 

mena d'accions que puguin ajudar a mantenir la instal·lació en millors condicions. 

Club de Bàsquet Sarrià: Recordant els projectes del punt anterior, si es fes una sala 

polivalent o una pista coberta a davant del pavelló municipal seria interessant 

connectar bé aquestes dos zones per evitar problemes de brutícia. 

 



 

 

19:50h – Introducció del 4t punt del dia, Explicació de les noves bases de les 

subvencions ordinàries i explicació del nou punt de vista sobre les extraordinàries. 

 

1. Edgar: Com ja s'ha comentat al principi de la reunió aquest punt l'explicarem per 

sobre, ja que encara no està tot lligat. 

Es comença per les subvencions ordinàries, es contextualitza que no hi havia unes 

bases reguladores per les subvencions ordinàries i que això feia que no es poguessin 

especificar les adjudicacions i no es trobava sentit en la manera de repartir. 

S'explica que per l'any 2024 la partida pressupostària de subvencions ordinàries per les 

entitats esportives serà de 35.000€. També s'explica que s'han creat unes bases 

reguladores amb una sèrie de paràmetres i % que ajudaran a entendres les 

adjudicacions i, per tant, que les entitats quan facin les sol·licituds ja veuran quin 

import serà el de la seva subvenció. 

S'explica que les noves bases es publicaran a final de març per així poder-les pagar no 

més tard del 31 de juliol. 

 

2. Edgar Castellanos: Fa una explicació amb exemple del que significa una subvenció 

extraordinària. Es creu que fins ara no es tenia ben entès el concepte de subvenció 

extraordinària. Totes les despeses que ja són planificades des de començament d'any, 

s'han de posar dins de la sol·licitud de les subvencions ordinàries. 

Per exemple, si el club de vòlei de Sarrià (club fictici) organitza un torneig de Nadal i vol 

donar trofeus als guanyadors, aquesta és una despesa prevista, per tant, no 

s'acceptaria com a subvenció extraordinària. 

Per contra, es posa un exemple d'una subvenció extraordinària que sí que procediria. 

En el mateix torneig de Nadal de l'exemple anterior, amb la inscripció es dona una 

samarreta per a tothom del torneig, però una setmana abans del torneig hi ha una 

inundació i les instal·lacions on es realitza el torneig no es poden utilitzar i s'hi 

ha d'anul·lar el torneig, en conseqüència els equips no paguen, però l'organització ja ha 

comprat les samarretes pels participants. En aquest cas, sí que podríem dir que es 

podria demanar una subvenció extraordinària i que l'Ajuntament intentaria assumir. 

 

3. Martí Arnau: S'explica que hi haurà nous documents per la sol·licitud de les 

subvencions ordinàries. Hi haurà un primer document amb el resum de despeses – 

ingressos anuals de l'entitat, un segon document on s'hauran d'especificar 

esdeveniments, activitats extres, etc i un últim document per la justificació de la 

subvenció. 

 

20:00h – Precs i preguntes 

 

1. F.C.Sarrià: Explica la necessitat de tenir més escombraries i cendrés fora el camp de 

futbol, ja que s'ha progressat i s'ha aconseguit que tothom o la gran majoria de les 

persones vagin a fora. 



 

 

2. Edgar Castellanos: S'apunta la necessitat i diu que a través de serveis tècnics de 

l'ajuntament portaran tot aquest material extra necessari a la instal·lació esportiva. 

Dones més que mai: Pregunten per qui anirà a obrir la calefacció del pavelló al matí ara 

que no hi haurà porter mantenidor, ja que quan arriben al pavelló ara en època 

d'hivern fa molt fred als primers moments. 

 

3. Edgar Castellanos: De moment la millor opció seria que la persona que té les claus 

del pavelló de les dones més que mai vagi una mica abans per poder obrir la calefacció. 

Ciclisme Sarrià de Ter: Comenten la possibilitat de tenir un projecte des de 

l'Ajuntament per posar un pumptrack al poble, ja que és una instal·lació que s'ha posat 

molt de moda i seria un espai molt interessant per poder plantejar-se una escola de 

ciclisme. 

 

4. Martí Arnau: S'ha buscat opcions i pressupostos, de moment tal com està la situació 

econòmica, no ens podem permetre un projecte així, ja que creiem que hi ha projectes 

molt més urgents a realitzar. Encara que és un projecte del qual s'ha parlat i es valorarà 

en un futur. 

 

5. Wolves Sarrià: Es milloraran les condicions del camp de futbol municipal? Es 

pregunta si hi haurà millores. 

 

6. Edgar Castellanos: Hem demanat pressupostos pel manteniment del camp aprofitant 

que s'han demanat també per les reparacions que s'han de dur a terme. De moment 

s'intentarà millorar l'estat de manteniment del qual tenim. 

 

7. Martí Arnau: Demana als assistents la si els hi sembla bé que els posem com a nous 

vocals de cada entitat que participa en el consell esportiu, ja que renovarem 

l'organigrama, posant Edgar Castellanos com a president del Consell Esportiu i Martí 

Arnau com a secretari. 

 

8. Tots els assistents accepten i escriuen el seu nom a un paper per poder fer la 

modificació del nou organigrama. 

 

9. Martí Arnau: Fa una crida a tots els clubs perquè facin pedagogia i consciència de 

l'estat actual de sequera. Cal controlar el consum d'aigua als equipaments municipals 

d'esports. 

 

20:15 h – Finalització del consell esportiu. 
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